
 

 

Protokół  z Posiedzenia Zarządu numer 6 

zebrania Zarządu Polskiego Związku Narciarskiego, 12.12.2022, godz.13.00,Kraków. 

Obecni: Adam Małysz, Jan Winkiel, Wojciech Gumny, Stanisław Szymanik, Marcin Blauth, Marek 

Pach, Rafał Kot, Adam Fickowski. 

Goście: Tomasz Grzywacz, Dorota Woźniak, Piotr Kamiński 

1. Przywitanie 

2. Akceptacja Porządku Obrad 

Uchwała: 

U/01/Z/6/22 

Zarząd zatwierdził proponowany Porządek Obrad.  

Przyjęto jednogłośnie. 

3. Akceptacja protokołu z posiedzenia Zarządu numer 5 

Uchwała: 

U/02/Z/6/22 

Zarząd zatwierdził proponowany protokół z posiedzenia Zarządu numer 5.  

Przyjęto jednogłośnie. 

4. Akceptacja i omówienie protokołów z posiedzenia Prezydium Zarządu numer 5 

Uchwała: 

U/03/Z/6/22 

Zarząd zatwierdził proponowany protokół z posiedzenia Prezydium Zarządu numer 4.  

Przyjęto jednogłośnie. 

5. Aktualizacja sytuacji dotyczącej współpracy z SITN  

Sekretarz Generalny poinformował o aktualnej sytuacji dotyczącej współpracy z SITN. W obecnym 

sezonie radykalny krok mógłby zaszkodzić instruktorom. W związku z powyższym, Prezydium PZN 

rekomenduje utrzymanie do końca sezonu narciarskiego wyjątku na elementy związane z 



 

 

wykorzystaniem logo oraz tytułu PZN na podstawie odpowiedniego porozumienia przygotowanego 

przez SPCG. 

Uchwała: 

U/04/Z/6/22 

Zarząd PZN wyraża zgodę na przedłużenie wykorzystania logotypu i tytułu PZN do zakończenia sezonu 

2022/23 na następujących polach eksploatacji: 

● Nazwa Stowarzyszenia SITN/PZN 

● Wytyczne Szkolenia SITN PZN na sezon 2022/2023 (opublikowane w październiku 2022) 

zawierają tytuły instruktorskie zawierające akronim PZN (np. Demonstrator Szkolny PZN, 

Pomocnik Instruktora PZN, Instruktor PZN, Instruktor Wykładowca PZN); 

● tytuł Instruktora Zawodowego PZN wymieniony w zał. I Rozporządzenia Delegowanego KE (UE) 

2019/907 z dnia 14 marca 2019 r.  

● druki akcydensowe, wydawnictwa szkoleniowe oraz periodyki wykorzystująca znaki SITN oraz 

PZN na sezon 2022/2023 które są już wydrukowane (m.in. kalendarze) 

● licencje dla szkół narciarskich sygnowane przez SITN i PZN na sezon 2022/2023 zostały 

przyznane wraz z prawem do wykorzystania znaków; 

● zmodyfikowany znak PZN (z napisem “INSTRUKTOR” w miejscu roku 1919) który jest 

wykorzystywany przez instruktorów w następstwie uzyskania kwalifikacji – m.in. Instruktora 

PZN; 

 

Ponadto, PZN zawiesza wydawanie licencji Instruktora PZN do momentu zmiany systemu licencyjnego.  

Przyjęto jednogłośnie 

6. Raport Głównej Księgowej dotyczący aktualnej sytuacji finansowej PZN i prognoz na 

nadchodzący sezon 

Księgowa przedstawiła  aktualną sytuację finansową PZN oraz prognozy na nadchodzący sezon. 

Sytuacja oraz prognozy są delikatnie pozytywne. Sekretarz Generalny dodał, że musimy brać pod 

uwagę prognozowaną recesję, która w dużym stopniu wpływa na możliwości sponsorskie 

Zarząd przyjął do wiadomości bez uwag.  

7. Raport Dyrektora Sportowego dotyczący aktualnych działań i sytuacji zarówno Pionu 

Sportowego jak i Kadr Narodowych PZN 



 

 

Rozliczenia dotacji w ramach środków pozyskanych z Ministerstwa Sportu i Turystki zostały 

zaakceptowane, z drobnymi poprawkami. Składamy już gotową dokumentację. 

Trenerzy otrzymali obowiązek zabudżetowania przyszłego roku na podstawie potrzeb z lat 

poprzednich. Dokonana zostanie ewaluacja posezonowa, w ramach której przedstawione Zarządowi 

zostaną ewentualne poprawki do budżetu. 

Dyrektor Sportowy przedstawił kompletną analizę sytuacji w skokach narciarskich kobiet. Zawierała 

ona stanowiska zawodniczek, trenerów oraz osób współpracujących. Przedstawił także planowane do 

końca sezonu działania. 

Dyrektor Sportowy poinformował  o postępie prac związanych z systemem licencjonowania i szkolenia 

trenerów. 

Dyrektor Sportowy poinformował o zakończeniu współpracy z firmą Duolife oraz dodatkowym 

doszkolenie sztabów szkoleniowych z redukcji suplementacji.  

Zarząd przyjął do wiadomości bez uwag.  

8. Omówienie i podsumowanie Pucharu Świata w Wiśle 

Hybrydowy Puchar Świata został pozytywnie odebrany. Zarówno przedstawiciele FIS jaki mediów byli 

wręcz zaskoczeni jakością wydarzenia. Zawody przebiegły bez żadnych incydentów koniecznych do 

odnotowania. 

Zarząd przyjął do wiadomości bez uwag.  

9. Omówienie wniosków o przyjęcie w poczet członków zwyczajnych klubów Olimpia Goleszów  

oraz KS Chochołów 

Uchwały: 

U/05/Z/6/22 

Zarząd PZN zaakceptował wniosek klubu Olimpia Goleszów dotyczący statusu Członka Zwyczajnego 

PZN klubowi sportowemu Olimpia Goleszów  

Przyjęto jednogłośnie 

U/06/Z/6/22 

Zarząd PZN zaakceptował wniosek klubu KS Chochołów dotyczący statusu Członka Zwyczajnego PZN 

klubowi sportowemu KS Chochołów  

Przyjęto jednogłośnie 



 

 

10. Omówienie proponowanych stawek sędziowskich podczas zawodów PZN w sezonie 2022/23 

Zarząd PZN przedyskutował propozycję nowych stawek sędziowskich, które obowiązywać będą w 

obecnym sezonie narciarskim podczas wydarzeń organizowanych przez PZN. 

Uchwała: 

U/07/Z/6/22 

Zarząd PZN przyjął następujące stawki sędziowskie podczas zawodów organizowanych przez PZN: 

sędzia 200 pln brutto 

sędzia orzekający 220 pln brutto 

sędzia główny 220 pln brutto 

kierownik zawodów 250 pln brutto 

sędzia techniczny 220 pln brutto 

sędzia rozjemca 220 pln brutto 

Asystent DT 220 pln brutto 

Delegat Techniczny 250 pln brutto 

 

Przyjęto jednogłośnie. 

11. Omówienie i akceptacja propozycji składów na zawody Mistrzostw Świata Seniorów, Mistrzostw 

Świata Juniorów, EYOF oraz Uniwersjadę 

Uchwała: 

U/08/Z/6/22 

Zarząd PZN zaakceptował proponowany skład na Uniwersjadę zwracając uwagę, że wyjazd 

koordynatora Łukasza Kruczka koliduje z jego obowiązkami związanymi z pracą w PZN.  

Przyjęto jednogłośnie 

Uchwała: 

U/09/Z/6/22 

Zarząd PZN wyraził wstępną zgodę na proponowane składy na zawody Mistrzostw Świata Seniorów, 

Mistrzostw Świata Juniorów oraz EYOF, przy czym ostateczne składy powinny zostać zaproponowane 

zgodnie z procedurą zawartą w Wytycznych. Zarząd PZN zaakceptował możliwość akceptacji 

ostatecznych składów w formie mailowej. 

Przyjęto jednogłośnie. 



 

 

12. Przedstawienie, omówienie i akceptacja projektu budżetu na rok 2023 

Główna Księgowa przedstawiła propozycję projektu budżetu na rok 2023. Sekretarz Generalny dodał 

informację o pozytywnej opinii Prezydium Zarządu PZN. Członkowie Zarządu PZN zasugerowali 

stworzenie dwóch niezależnych budżetów – rozliczeniowy oraz sportowy w oparciu o sezony.  

Uchwała: 

U/10/Z/6/22 

Zarząd PZN zaakceptował projekt budżetu na rok 2023, który stanowi załącznik do protokołu. Zarząd 

PZN jednocześnie dokona weryfikacji oraz adaptacji budżetu po zakończeniu sezonu 2022/23. 

Przyjęto jednogłośnie. 

U/11/Z/6/21 

Zarząd PZN dokonał podziału środków finansowych przyznanych z Ministerstwa Sportu FRKF dla Szkół 

Mistrzostwa Sportowego na rok 2022, w wysokości 1.700.000 (jeden milion siedemset tysięcy zł). 

Podział kwoty przeznaczonej dla SMS - ów : 

Nazwa SMS Kwota w zł 

  SMS Zakopane   850 000,00 

  SMS Szczyrk   810 000,00 

  SMS Szklarska Poręba       15 000,00 

  SMS Karpacz                      25 000,00 

Razem             1.700.000, 00 

 

Przyjęto jednogłośnie. 

13. Odczytanie protokołów z Komisji Zjazdów, Komisji Snowboardu oraz Skoków Narciarskich i 

Kombinacji Norweskiej 

Odczytano przesłane protokoły z Komisji.  

Zarząd PZN przyjął do  wiadomości przesłane bez uwag.  

14. Sprawy bieżące 

a. Wzrost kosztów wykorzystania obiektów COS 



 

 

Sekretarz Generalny PZN poinformował o wzroście kosztów wykorzystania obiektów COS. 

Podwyżki spowodowane są rosnącymi kosztami utrzymania. Wzrosły zarówno koszty 

noclegów jak i samych obiektów sportowych.  

b. Raport Prezesa Małysza po spotkaniu z Ministrem Sportu i Turystyki oraz Ministrem 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

Prezes Małysz zrelacjonował spotkanie z Ministrem Sportu i Turystyki oraz Ministrem 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  

Minister Sportu i Turystyki podkreślił pozytywną ocenę obecnych działań PZN, 

poinformował o  zwiększonym finansowaniu dla sportu w Polsce oraz wyraził chęć 

poparcia przedstawionej idei rozbudowy tras biegowych przy obiektach szkolnych. 

Minister Sportu i Turystyki potwierdził, że wyciąg na Wielką Krokiew będzie czynny na 

Puchar Świata.  

Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego wyraził poparcie idei Muzeum Narciarstwa 

oraz wskazał wolę współpracy z Marszałkiem Województwa Małopolskiego  w tym 

zakresie. 

c. Konkurs Trenerka Roku PKOl  

W związku z pismem PKOl dotyczącym Konkursu Trenerka Roku, PZN wskazał trenera 

Marcina Orłowskiego. 

Uchwała: 

U/12/Z/6/22 

Zarząd PZN nominuje w konkursie Trenerka Roku organizowanym przez PKOl, trenera 

Marcina Orłowskiego, który osiągnął wybitne wyniki sportowe z zawodniczką Maryną 

Gąsienicą-Daniel 

Przyjęto jednogłośnie 

d. Współpraca Kadr Narodowych w skokach narciarskich 

Rafał Kot poinformował, że z jego obserwacji Kadry A oraz B nie współpracują blisko. 

Wnioskuje o rozważenie wspólnych zgrupowań lub udziału Thomasa Thurnbichlera w 

zgrupowaniach pozostałych kadr.  

Prezes Małysz poinformował, że przed rozpoczęciem sezonu podjęto decyzję, że okres 

przygotowawczy jest zindywidualizowany, a po zakończeniu wspólnego zgrupowania obie 

kadry zastosowały inne formy przygotowania.  



 

 

e. Omówienie skandalicznej sytuacji w kadrze kobiet 

Rafał Kot wyraził olbrzymie zaniepokojenie sytuacją w Kadrze Narodowej Kobiet. 

Dyrektor Sportowy przedstawił raport dotyczący sytuacji z Titisee-Neustadt. Podjęto po 

raz kolejny analizę sytuacji i zaproponowano dwie drogi do zakończenia sezonu. 

Omówiono także potencjalne drogi  dalszego finansowania  

f. Badania biegaczy – wniosek Uniwersytetu Stanford 

Uniwersytet z Stanford zwrócił się do PZN z wnioskiem o pozytywną rekomendację 

wykorzystania członków Kadry Narodowej w biegach narciarskich do przeprowadzenia 

badań sportowców wysokokwalifikowanych w sportach wytrzymałościowych.  

Uchwała: 

U/13/Z/6/22 

Zarząd PZN pozytywnie zarekomendował wniosek Uniwersytetu Stanford. Do realizacji  

wyznaczona została Aleksandra Pięta.  

Przyjęto jednogłośnie.  

g. Regulamin Wynagradzania 

Sekretarz Generalny przedstawił Zarządowi PZN regulamin wynagradzania Prezesa PZN.  

Uchwała: 

U/14/Z/6/22 

Zarząd PZN zaakceptował przedstawiony Regulamin Wynagradzania Prezesa PNZ 

Przyjęto jednogłośnie. 

h. Wniosek dotyczący wykorzystania powierzchni reklamowych 

Prezes Adam Małysz zawnioskował o prolongatę obowiązującego obecnie ustalenia 

dotyczącego możliwości ekspozycji dwóch własnych partnerów na odzieży służbowej. 

Uchwała: 

U/15/Z/6/22 

Zarząd PZN zaakceptował możliwość wykorzystania dwóch dodatkowych slotów 

partnerskich (50/35/15cm2 w zależności od odzieży) do zakończenia kadencji.  



 

 

Przyjęto jednogłośnie. 

  


